

Typhoon and rainstorm arrangements 颱風及暴雨警告備忘

For English lessons 英語課堂專用

English version (英文) Page 1 第一頁

Chinese version (中文) Page 2 第二頁





For Exams 考試專用

English version (英文) Page 3 第三頁

Chinese version (中文) Page 4 第四頁





Typhoon and rainstorm arrangements (For English lessons)

Scheduled online lessons
Classes proceed as normal unless otherwise specified

In-centre lessons			
	Early Years	Primary and Secondary	
	Playgroup / Stay and Play / Kindergarten / Phonics / Success in Starters courses	Primary / Secondary / Cambridge Exam Preparation courses <small>(except for Success in Starters)</small>	Adult courses
T1	Classes proceed as normal		
L3	<ul style="list-style-type: none"> Classes move online where possible. There will be a notification. Classes that cannot move online are cancelled unless already in progress. ^ Classes resume in-centre 2 hours after typhoon signal is lowered. 	Classes proceed as normal	
	<ul style="list-style-type: none"> Classes move online where possible. There will be a notification. Classes that cannot move online are cancelled. Classes resume in-centre 3 hours after typhoon signal is lowered directly to Typhoon Signal No.1. 	<ul style="list-style-type: none"> Classes move online where possible. There will be a notification. Classes resume in-centre 3 hours after typhoon signal is lowered to No. 3 or below. Classes that cannot move online are cancelled. If Typhoon Signal No.8 or above is still in effect at 17:00, all evening classes that cannot move online will be cancelled. 	
	Classes proceed as normal		
	<ul style="list-style-type: none"> Classes cancelled unless already in progress. ^ Students remain where they are until the warning is lowered. Classes resume 2 hours after rainstorm signal is lowered/cancelled. 	Classes proceed as normal	
	<ul style="list-style-type: none"> Classes cancelled unless already in progress. ^ Students remain where they are until the warning is lowered. Classes resume 2 hours after rainstorm signal is lowered directly to Amber. 	<ul style="list-style-type: none"> Classes cancelled unless already in progress. ^ Students remain where they are until the warning is lowered. Classes resume 2 hours after rainstorm signal is lowered/cancelled. 	





^If the signal is raised close to the start time of a class, a decision will be made at that time.

颱風及暴雨警告備忘 (英語課堂專用)

網上課堂			
除特別安排, 課堂如常進行。			
面授課堂			
	學前及幼兒英語課程	中小學課程	成人課程
	學前唱遊班 / 「樂與學」英語啟蒙課程 / 幼兒英語 (常規/基礎) / 英語拼音 / 劍橋英語基礎第一級 (Starters)	小學 / 中學 / 劍橋英語考試課程 (劍橋英語基礎第一級 (Starters) 除外)	
T ₁	課堂如常進行		
L ₃	<ul style="list-style-type: none"> 於可行的情況下, 課堂或改以網上形式授課, 家長將收到另行通知。 如未能改以網上形式授課, 課堂將會取消。已開始的課堂則繼續進行。[^] 當颱風信號除下或調低, 兩小時後開始的課堂將如常進行面授課堂。 	課堂如常進行	
	<ul style="list-style-type: none"> 於可行的情況下, 課堂或改以網上形式授課, 家長將收到另行通知。 如未能改以網上形式授課, 課堂將會取消。 當颱風信號直接調低至一號戒備信號, 三小時後開始的課堂將如常進行面授課堂。 	<ul style="list-style-type: none"> 於可行的情況下, 課堂或改以網上形式授課, 家長/學生將收到另行通知。 當颱風信號調低至三號或以下戒備信號, 三小時後開始的課堂將如常進行面授課堂。 如未能改以網上形式授課, 課堂將會取消。若八號或較高強風信號於下午五時仍然生效, 當日餘下未能改以網上形式授課的所有課堂將會取消。 	
	課堂如常進行		
	<ul style="list-style-type: none"> 課堂將會取消。已開始的課堂則繼續進行。[^] 學生應留在安全地點直至警告除下。 當暴雨信號調低或取消, 兩小時後開始的課堂將如常進行。 	課堂如常進行	
	<ul style="list-style-type: none"> 課堂將會取消。已開始的課堂則繼續進行。[^] 學生應留在安全地點直至警告除下。 當暴雨信號直接調低至黃色暴雨信號, 兩小時後開始的課堂將如常進行。 	<ul style="list-style-type: none"> 課堂將會取消。已開始的課堂則繼續進行。[^] 學生應留在安全地點直至警告除下。 當暴雨信號調低或取消, 兩小時後開始的課堂將如常進行。 	

[^]如颱風或暴雨信號發出時間接近課堂開始, 我們將作即時公佈。

Typhoon and rainstorm arrangements (For Exams)

	IELTS/ IELTS for UK Visas and Immigration	Cambridge English	Education and professional exams
T1	all tests will be held as scheduled	all tests will be held as scheduled	all tests will be held as scheduled
⌊3	all tests will be held as scheduled	all tests will be held as scheduled	all tests will be held as scheduled
	If typhoon signal number 8 is still in force at 6:15am in the morning, the examination (including the speaking test) will be cancelled.	<p>If typhoon signal number 8 is still in force at 7:00am in the morning, all morning exams will be cancelled.</p> <p>If typhoon signal number 8 is still in force at 11:30am in the morning, all afternoon exams will be cancelled.</p>	If typhoon signal number 8 is still in force 2 hours before the exam starts, the examination in concern will be cancelled.
	all tests will be held as scheduled	all tests will be held as scheduled	all tests will be held as scheduled
	all tests will be held as scheduled	all tests will be held as scheduled	all tests will be held as scheduled
	If the Black rainstorm warning is still in force at 6:15am in the morning, the examination (including the speaking test) will be cancelled.	<p>If typhoon signal number 8 is still in force at 7:00am in the morning, all morning exams will be cancelled.</p> <p>If typhoon signal number 8 is still in force at 11:30am in the morning, all afternoon exams will be cancelled.</p>	If the Black rainstorm signal is still in force 2 hours before the exam starts, the examination in concern will be cancelled.

颱風及暴雨警告備忘 (考生專用)

	IELTS/ IELTS 英國簽證及移民考試	劍橋英語考試	教育及專業考試
T1	考試如常舉行	考試如常舉行	考試如常舉行
L3	考試如常舉行	考試如常舉行	考試如常舉行
	如颱風訊號持續生效至 <u>上午 6 時 15 分</u> ，所有考試(包括口試部份)將會取消。	如颱風訊號持續生效至 <u>上午 7 時</u> ，所有上午考試將會取消。 如颱風訊號持續生效至 <u>上午 11 時 30 分</u> ，所有下午考試將會取消。	如颱風訊號持續生效至考試前兩小時，所有考試將會取消。
	考試如常舉行	考試如常舉行	考試如常舉行
	考試如常舉行	考試如常舉行	考試如常舉行
	如暴雨警告持續生效至 <u>上午 6 時 15 分</u> ，所有考試(包括口試部份)將會取消。	如暴雨警告持續生效至 <u>上午 7 時</u> ，所有上午考試將會取消。 如暴雨警告持續生效至 <u>上午 11 時 30 分</u> ，所有下午考試將會取消。	如暴雨警告持續生效至考試前兩小時，所有考試將會取消。